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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Cme Gore, ministarki
ekonomije Dragici Sekulic postavljam sledece:

Poslanicko pitanje

Da li postoji mogucnost da cijene energenata ( loz uija, nafte, mazuta 1

elektricne energije ), budu subvencionisane od strane drzave,odnosno

ministarstva ekonomije za sportske dvorane na sjeveru drzave?

Obrazlozenje;

Razgovarajuci ovih dana sa gradjanima rozajske opstine^postavljeno'mi je

jedno,po mom misI]enju,veoma vazno pitanje.Da li Vlada moze da pomogne

kroz obezbjedjenje subvencije na cijenu loz ulja,da se objekti od drustvenog

znacaja kao sto je Sportska dvorana u toj opstini,zagrijavaju tokom zimskog

perioda.

Poznato je da su zime najhiadnije na sjeveru zemlje.kojem pripada 1 rozajska
opstina.Stoga su potrebna pozamasna sredstva da se obezbijedi zagrijavanje

Sportske dvorane u toj opstini,u ciju je izgradnju Vlada ulozila preko dva
miliona eura prije desetakgodina.To je,inace jedini objekatte vrste u Rozajama

na cije su usiuge upuceni svi sportski kolektivi,omladinske sportske
skole,ucenicka takmicenja i dr. tokom zimskog perioda. Buduci da se budzet te

opstine vec godinama ostvaruje u skromnom iznosu,sredstva koja se
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opredjeljuju Sportskom centru,koji „gazduje" dvoranom,nijesu namijenjena za

nabavku loz uija tako da su sami sportski kolektivi prinudjeni da po trzisnoj
cijeni nabavljaju skromne kolicine tog energenta,dovoljne same za zagrijavanje
dvorane tokom zvanicnih utakmica.Kada su^medjutim u pitanju treninzi ili bilo

kakva takmicenja lokalnog karaktera^to se sve odrzava u hiadnoj dvorani.Ako

se zna,da temperature tokom najhiadnijih zimskih mjeseci na tom

podrucju,budu i po desetak i vise podeoka ispod riuie,onda je jasno u kakvim

uslovima treniraju i takmice se mladi u toj opstini.Zbog toga bi bilo veoma

vazno.zbog stvaranja prihatljivih usiova za razvoj sporta u toj sredini.da

sagledate zakonske mogucnosti i tom subjektu omogucite da obezbijedi

potrebne kolicine tog energenta po povoijnijim cijenama od trzisnih.

POSLANIK
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Postovani gospodine Brajovi6u,

na osnovu eianova 1871188 Poslovnika Skupstlne Crne Gore, poslanik Mirsad Murid, u Irne
Poslani:kog kluba Demokratske partije sccijalista Crne Gore, postavio je Ministarstvu ekonomije
siedede

Poslanicko pitanje:

"Da li postoji mogudnost da cijene energenata (loz uija, nafte, mazuta i elektrlCne energije) budu
subvencionlsane od strane drzave, odnosno Ministarstva ekonomije za sportske dvorane na
sjeveru drzave ?"

Odgovor:

Ratifikacija Ugovora o osnivanju Energetske zajednice, u ovom Domu, znacila je prihvatanje
obaveza koji se ti5u implementacije politike EU o oblasti energetike. Jedna od kljucnih obaveza
u torn smislu je kriranje trzisa elektriCne energije koje karakterlsu prindpi transparentnosti,
nediskiminatornostl 1 konkurentnosti.

U tom smislu jedna od bazienih odluka ticala se naseg opredjeljenja da cijena elektricne energije
bude trzisna kategorija za sve kupce, osim za one koji su prepoznati u Zakonu o energetic) kao
kategorija ranjivih kupaca.

Ranjivi kupci se odreduju na osnovu socijalnog i zdravstvenog stanja lica koja zive u domaclnstvu
i koja koriste pravo na:

- materijaino obezbjedenje i

- dodatak na njegu I pomo6, odnosno licnu invalidninu.



Dakle u postoiecem zakonskom okviru nema mogucnosti da Ministarstvo ekonomije daje
subvencije za sportske dvorane, sve i da se mogu obezbijediti budzetska sredstava koja trenutno
ne postoje za tu namjenu.

Medutim. cijenedi plemenitost ideje i razumijevajuci potrebu ovog vida podrske. te mogucnosti
svakako treba provjeriti u oblastima koje pokrivaju drugi reson u Vladi zaduzeni za sport, rad
socijalno staranje itd.

S postovanjem,
TABKA


